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Europees dierenwelzijnskeurmerk  -  Invoer in Vlaanderen

In antwoord op vraag E-000661/2021 gaf Europees commissaris Kyriakides een 
toelichting bij de voorliggende plannen om de wenselijkheid van een Europees 
dierenwelzijnslabel voor voedingsproducten te onderzoeken.

Al in juni van vorig jaar werd binnen de Commissie een onderzoeksgroep voor dit thema 
opgericht, terwijl ook de in voege zijnde labels of waarderingssystemen worden 
bestudeerd binnen de lidstaten. Eind 2021 zou dit proces afgerond moeten zijn en kan 
eventueel beslist worden tot de verdere uitrol van zo'n label.

1. Werd Vlaanderen al bevraagd over haar eigen intenties wat betreft de invoering van 
zo'n label? Zo ja, met welk gevolg? Zo niet, wordt dat nog gepland?

2. In hoeverre kan de eventuele uitrol van een Europees dierenwelzijnskeurmerk het 
gelijkaardige voornemen van de Vlaamse Regering eventueel ondersteunen of 
supplementeren?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 606 van 2 april 2021
van SOFIE JOOSEN

1. Vlaanderen noch andere Lidstaten werden bevraagd over hun intenties om een eigen 
label in te voeren. Ik verwacht dergelijke bevraging niet.

2. Om deze vraag te beantwoorden zouden we moeten weten of er inderdaad een EU-
keurmerk komt en wat de draagwijdte ervan zal zijn. Momenteel heb ik daar nog 
geen zicht op. 


